
WIE BEN JE EN WAT IS JE ACHTERGROND? 
“Ik ben Willem Kuijsten en woon en werk al jaren 
in de Regio Foodvalley. Sinds 2006 woon ik met 
mijn vrouw Marieke en inmiddels drie kinderen 
in Ede. Ik heb een aantal jaar bij de Rabobank 
gewerkt voordat ik als ondernemer ben gestart. 
Ik heb een bedrijfskundige en financiële achter-
grond. Sinds 2019 ben ik actief binnen Phycom 
waar wij ons inzetten om het voedselvraagstuk te 
dichten. Dit doen we door algen te kweken voor 
food en feed. Algen hebben de potentie om een 
groot deel van de oplossing van het voedselpro-
bleem te zijn en Phycom is in staat om hoogwaar-
dige algen tegen lage kosten te produceren. We 
zijn dit proces aan het opschalen en zijn nu actief 
met een productielocatie in Veenendaal.”
 
JE BENT NU DE NIEUWE VOORZITTER 
VAN DE FOV, MAAR WAT IS DE FUNCTIE 
VAN DE VERENIGING EN HOE IS DE FOV 
GEORGANISEERD?
“De FOV is de overkoepelende federatie van 
acht ondernemersverenigingen in de Regio 
Foodvalley. Door de ondernemersverenigingen te 
bundelen is afstemming op regionaal niveau be-

ter mogelijk en vormen we ook een grotere stem 
vanuit ondernemers in de regio. Dit doen we op 
regionaal niveau in een nauwe samenwerking 
met VNO-NCW en LTO. Het bestuur van de FOV 
wordt gevormd door bestuursleden die afkomstig 
zijn uit het bestuur van de lokale ondernemers-
verenigingen. Ik ben de onafhankelijke voor-
zitter. Binnen het bestuur hebben we gekozen 
om zes geformuleerde ambities om te zetten in 
portefeuilles. Elke portefeuille wordt door twee 
portefeuillehouders bewaakt en die zijn ook de 
linking pin om te zorgen dat we ook voldoende 
voortgang hebben op de doelstellingen.”
 
WAT IS DE POSITIE VAN FOV IN RELATIE 
TOT DE STRATEGISCHE AGENDA 2020-
2024 EN DE REGIODEAL? 
“Binnen de Regio Foodvalley werken we samen 
met de overheid, onderwijs en ondernemers. 
Deze samenwerking noemen we de triple helix 
samenwerking. Binnen deze samenwerking 
zijn we bezig om de strategische agenda voor 
de komende jaren vorm te geven. Hierin staan 
de zeven ambities die we willen verwezenlijken 
en deze sluiten naadloos aan bij de ambities 

die wij als de FOV hebben geformuleerd. Door 
intensief samen te werken binnen de triple helix 
zijn wij als ondernemers steeds meer een samen-
werkingspartner die serieus wordt genomen. 
Het grote voordeel voor ondernemers is dat we 
hierdoor ook invloed hebben op de keuzes die 
in de regio worden gemaakt, waar het gaat om 
economische stimulering. De Regiodeal is een 
deal die de overheid met regio’s is aangegaan en 
als Regio Foodvalley hebben wij een groot bedrag 
ter beschikking die wij als regio gezamenlijk gaan 
inzetten om de zeven ambities te realiseren. Dit is 
een enorme aanjager om goed van start te gaan.” 

 
WAT ZIJN JOUW PERSOONLIJKE AMBI-
TIES IN DEZE FUNCTIE VOOR DE KOMENDE 
JAREN?
“De FOV bestaat al 23 jaar, maar is, ondanks de 
lange historie, nog niet bekend genoeg. Het doel 
is om de naamsbekendheid verder te vergroten 
door bij te dragen aan de brede welvaart in de 
regio. Door op regionaal niveau onze krachten 
als ondernemers te bundelen staan we veel 
sterker in de samenwerking met onderwijs en 
overheid. Naast het vergroten van de naamsbe-
kendheid zal ik mij inzetten om te zorgen dat wij 
als ondernemers ons goed kunnen organiseren 
en ons inzetten om een bijdrage te leveren op 
economische thema’s. De komende jaren zullen 
veel projecten worden geïnitieerd om de regio 
sociaal economisch te versterken. Mijn doel is om 
op deze projecten de juiste ondernemers bij te 
laten dragen zodat we versnelling krijgen en een 
win-win!”

Willem Kuijsten is sinds kort de nieuwe voorzitter van de Federatie 
Ondernemers Vereniging Regio Foodvalley (FOV). In deze editie 

van Vallei Business stellen wij hem voor. “Mijn doel is om de 
naamsbekendheid van de FOV te vergroten.”

MAAK KENNIS MET DE 
NIEUWE VOORZITTER
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 Van links naar rechts: Willem Kuijsten(voorzitter), 
Wim Werkman (vice voorzitter), Rob den Hollander 
(secretaris) en Gerrit Valkenburg (penningmeester)

In de Arbowet staat dat bij alle werkzaam-
heden waarbij valgevaar bestaat over een 
afstand van meer dan 2,5 meter adequate 
voorzieningen moeten worden aangebracht. 
Profi Dak Beveiliging uit Velp (Gld) weet 
exact welke maatregelen getroffen moeten 
worden om een dak veilig te betreden. 
Dagelijks zijn gecertificeerde monteurs op 
pad om daken van Nederlandse bedrijven en 
overheidsinstellingen te beveiligen. Daarvoor 
maken ze gebruik van de nieuwste generatie 
producten. De MARQ S-Line is een synthe-
tisch kabeltrajectsysteem met een onbeperkte 
levensduur. “Veel minder onderhevig aan 
veranderlijke weersomstandigheden dan 
de stalen variant”, legt Michel Mondi van 
Profi Dak Beveiliging uit. “Het systeem is 
corrosiebestendig. Een ander voordeel is dat 
de kabel geen bliksem geleidt. Het systeem 
hoeft dus niet aangesloten te worden op een 
bliksemafleidingssysteem. Bovendien is 
het makkelijker te monteren omdat het licht 

materiaal betreft en onze monteurs zijn dus 
sneller klaar. De kosten zijn daarom ook niet 
hoger dan wanneer een stalen kabelsysteem 
wordt geplaatst.” 

Voor MARQ S-Line geldt dan ook een 
levenslange product- en installatiegarantie. 
“Die durven we onze opdrachtgevers met 
een gerust hart te geven”, zegt Mondi. 
Jaarlijks komen de monteurs van Profi Dak 
Beveiliging de valbeveiliging controleren. 
“Maar tijdens de installatie wordt alles 
ook nauwkeurig op veiligheid getest. Niet 
steekproefgewijs, maar ieder paaltje wordt 
uitvoerig gecontroleerd door middel van een 
trekproef. Het gaat hier tenslotte om men-
senlevens. Daar kun je niet mee spelen.”

Noodzaak
Steeds meer bedrijven zien de noodzaak in 
van een goede dakbeveiliging. Mondi: “Zo 
hebben onze monteurs laatst op het dak 

van WTC Arnhem een beveiligingssysteem 
geplaatst. Maar ook de daken van een 
zorgcentrum in Wageningen en de woon-
boulevard in Veenendaal zijn inmiddels 
veilig te betreden.” Profi Dak Beveiliging 
heeft ook voor veiligheid op de daken van 
diverse objecten van Albert Heijn gezorgd. 
“De eigenaren van verhuurde objecten 
willen graag voorkomen dat straks in het 
nieuws komt dat een vakman van hun dak 
is gevallen”, zegt Mondi. “Steeds meer 
ondernemers zien gelukkig de noodzaak in 
van een permanente dakbeveiliging. Het is 
niet alleen door wetgeving verplicht, het is 
bovendien een wezenlijk onderdeel van een 
veilige werkomgeving.”

Profi Dak Beveiliging neemt zowel daken 
van bestaande panden als van nieuw-
bouwprojecten voor zijn rekening. “In het 
voortraject van de bouw gaan we graag 
met de architect om tafel om een passend 
en helder advies uit te brengen. Voor ieder 
object vinden we wel een oplossing op 
maat. Vervolgens gaan we grondig en snel 
te werk. Veiligheid is het allerbelangrijkst 
voor de mens.” n
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Dakdekkers, airco-technici of gsm-installateurs zijn slechts enkele 
voorbeelden van beroepskrachten die dagelijks de daken van 
allerlei bedrijfspanden betreden. Deze vakmensen moeten 
uiteraard veilig kunnen werken en de verantwoording voor 
die veilige werkomgeving ligt bij de opdrachtgever. Profi Dak 
Beveiliging neemt de zorg uit handen.  TEKST ELLY MOLENAAR

Profi Dak Beveiliging

Dakbeveiliging gaat 
over mensenlevens


